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Usunięcie ambony z terenu lasu Prawiek – to temat interpelacji radnego Łukasza Wantucha. Z kolei

radny Józef Jałocha składa interpelacje w sprawach miejskich działek oraz Budowy Osiedlowego

Centrum Sportu i Rekreacji  KS Rajsko.

Radny Józef Jałocha interpeluje w sprawie zawartych umów dla działek nr 75/4, 75/11, 75/12,

75/13 położonych przy ul. Nad Fosą i  ul. Władysława Bełzy oraz budynku przy ul. Nad Fosą 32.

Radnego w szczególności interesują przeprowadzone remonty w ciągu ostatnich 5 lat,

informacje o dotacjach dla fundacji, która ma siedzibę w tym budynku,  jak również o

szczegółowym zakresie działania fundacji i sposobie jej kontrolowania.

Kolejna interpelacja dotyczy stanu prawnego działek 292/3 i 292/4 oraz znajdującego się na

nich budynku Domu Cechowego przy ul. Cechowej.

Ostatnia interpelacja radnego Jałochy odnosi się do realizacji II etapu Budowy Osiedlowego

Centrum Sportu i Rekreacji KS Rajsko oraz zagospodarowania użytku ekologicznego – stawu

przy ul. Władysława Bełzy. Radny chciałby dostać zapewnienie, że Centrum Sportu będzie

realizowane zgodnie z projektem z 2017 roku. Prosi również, by w koncepcji zagospodarowania

użytku ekologicznego zmienić nawierzchnię ścieżki ze żwirowej na taką, która będzie

dostosowana do wózków osób niepełnosprawnych.

Radny Łukasz Wantuch zwraca się do Prezydenta Miasta Krakowa z prośbą o usunięcie

znajdującej się na terenie lasu Prawiek bądź w jego pobliżu – ambony myśliwskiej. Chciałby

uzyskać również informację, czy las ten jest terenem obwodu myśliwskiego i czy będzie można

w nim polować. – Byłoby niewiarygodną ironią, gdyby na terenie lasu, pośród drzew

zasadzonych ku czci osoby sprzeciwiającej się polowaniom, dochodziło do aktów zabijania

zwierząt – pisze radny.
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